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De fractie heeft de volgende vragen:

Afgelopen zondag, 29 september 2019, zou het Roosendaals Treffen plaatsvinden. Helaas is dit 
evenement (voor het tweede jaar achtereenvolgens) vanwege het weer afgelast. De VLP begrijpt dat 
het onmogelijk was om het evenement door te laten gaan, tot spijt van velen.

De VLP heeft hierover de volgende vraag aan de wethouder:

1. Is het mogelijk om het Roosendaals Treffen (desnoods op een andere wijze) volgende keer in 
een binnen-locatie te laten plaatsvinden zodat het evenement ongeacht het weer door kan 
gaan? Graag een toelichting.

2. Wanneer staat het volgend Roosendaals Treffen op de planning en is het wellicht een idee, 
gelet op het feit dat het nu al twee achtereenvolgende jaren is afgelast, om het evenement naar 
voren te halen en plaats te laten vinden in het voorjaar van 2020?

Namens de fractie van VLP, 

Evelien van der Star-Deijkers

Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Op zich zou dat een mogelijkheid kunnen zijn, maar dan wordt het een totaal andere opzet dan 
het nu is. We zullen nog dit jaar met een voorstel naar de gemeenteraad komen over de 
mogelijke opzet en toekomst van het Roosendaals Treffen

2. Op dit moment is er nog niks gepland, we zullen u hierover in het voorstel genoemd onder 1 
nader informeren.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder Toine Theunis,

Wethouder Cultuur


